
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-05-20, § 5 

 

 Tid Torsdagen den 20 maj 2010 kl 17.30 – 17.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 2 juni 2010 

 
 

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Göran Kindvall (M)  

Ulf Fridebäck (FP)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S)  

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Anders Alvebäck (M)  Tjänstgörande 

Per Hallberg (M)  Tjänstgörande 

Anette Hellström (M)  

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C)  

Maria Östberg Svanelind (S)  Tjänstgörande 

Margareta Malm (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Ingvar Snees (M), Katharina Gratschew (M) 

och Kenneth Nilsson (S) samt av ersättarna Sebastian Carlsson (M), Burhan Yildiz 

(FP), Bo Holmberg (S) och Gunnar Sandell (S). 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektören Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar Jensen, Petra 

Nieto, Eva Olsson, Olle Cyrén och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 

 

 



  

 
 § 5 

Samverkan inom staden för att långsiktigt förbättra beredskapen 

för snörika vintrar i Stockholm. Svar på skrivelse 
Dnr E2010-440-00195 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Skrivelsen besvaras med exploateringskontorets utlåtande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 30 april 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordförande Mirja Räihä Järvinen m.fl. (S) och Emilia 

Hagberg (MP) enligt följande: 

 

 Den gångna vintern var svår utifrån snöröjning och halkbekämpning. Det är bra 

 att staden i fortsättningen har en bra beredskap så att både bilister men även 

 kollektivtrafiken kommer fram. Vi kan konstatera att det inte är tillräckligt med 

 att dispens har getts för en så kort tid. 

 

 Vi anser att om staden ska kunna ha bra beredskap så krävs det att samordningen 

 är bra, exploateringsnämnden har ett uppdrag att hitta mark för deponi och 

 trafikkontoret ska veta var deponierna är. Vi anser att stadsledningskontoret bör 

 ha ett sådant övergripande samordningsansvar. Vi hoppas att inte blir en lika 

 sträng vinter 2010/2011 men om det blir det måste deponifrågan vara löst, så det 

 är bråttom. Detta är ytterligare ett skäl till att vi anser att SLK ska samordna 

 detta viktiga arbete 

 

 När det gäller deponi för eventuella snömassor så vore det bra om en 

 övergripande miljöanalys om hur smältvatten påverkar dagvattnet. 

 

 Det är bra att kontoren gör en inventering för att hitta ett system med många 

 deponiplatser av varierande storlek spridda över hela staden. Det är dock 

 märkligt att kontoret redan innan inventeringen är gjord, drar slutsatsen att 

 inventeringen inte kommer leda till en lösning av snötippningsproblemet och 

 därmed förespråkar ytterligare en dispensansökan om sjötippning hos 

 Naturvårdsverket.  

 

 Logistiken bör utvecklas så att de deponierna och upplagsplatser används så 

 effektivt som möjligt. Det kan t ex handla om att den mest förorenade snön inte 

 blandas med den mindre förorenade på deponierna, vilket medför att det blir 



  

 lättare att hitta upplagsplatser.     

 

 För att i möjligaste mån skydda den grönyta som än så länge används för 

 snöupplag, bör snön läggas på ett underlag/matta, som sedan kan tas bort.   

 

 Vi vill i sammanhanget påminna om att snö med fördel kan användas vid 

 framställning av fjärrkyla, vilket redan görs på många håll. Staden bör i 

 inventeringen även ta med parkeringsplatser som tänkbara deponiplatser. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


